
Styrelsemöte SSDF 2022-01-18 

Närvarande: Sten, Håkan, Cathrine, Malin, Jan, Magnus, Christer 

 

 

1. Mötes öppnande. 

 

2. Genomgång av föregående protokoll. 

Föregående protokoll gås igenom och godkänns. 

 

3. Info om Hållbarhetsprojekt. 

Ingen ny information. 

 

4. Flugenkät 

Föreningen har fått en enkät från HEM om förekomsten av flugor har ökat. Enkäten fylls i och 

skickas in. 

 

5. Historiska Snöstorp 

Magnus och Catrine har äskat om mer pengar till projektet. Cathrine har pratat med Leif och han 

är intresserad av att hjälpa till med historia och plocka fram olika punkter till QR-koder. Han vill 

däremot gärna att någon granskar så att det blir rätt. Ulla-Stina Kruger kan hjälpa till att 

faktagranska en del av hans historier. Jan kan tänka sig att medverka i gruppen om historiska 

Snöstorp. Det behövs ses över vilka platser som kan vara intressanta för det här projektet. Jan tar 

kontakt med Ulla-Stina när det närmar sig. Ett första möte om projektet blir med Cathrine, Jan, 

Leif och Ulla-Stina, Sten. Det ska bestämmas hur många platser och vilket område. Framåt 

sommaren skulle det kunna bli en rundvandring till dessa platser. Platserna och QR-koderna kan 

sedan utökas succesivt. Ca 5–10 platser under detta första år. Inväntar beslut om pengar från 

kommunen.  

 

6. Övriga frågor 

Sten undrar om välkomstskyltarna till Snöstorp. Vem har hand om dessa? Johnny som tidigare 

har haft hand om en av dessa har hoppat av styrelsen sedan tidigare. Sten och Håkan har ansvar 

för de andra två. Sten lyfter att de behöver skötas om, en behöver även rätas upp och de 

behöver även ses över med eventuell målning. 

Chatrine lyfter frågan om att planera in årsmötet. 28/4 18.30 i skolan. Plats kan ändras beroende 

på pandemiläget. 

 

6.1. Nästa styrelsemöte 15/2 klockan 19.00 på Teams. 

 

Malin Andersson 

Mötessekreterare  


